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Verslag overleg met dhr. Leon van der Elzen, gemeente Venlo 
 
Datum   : 20 juli 2021 
Plaats   : Ontmoetingsruimte Crescendo 
Aanwezigen  : Kees Joosten, Toon Geurts 
 

Onderwerp Omschrijving 
1. Opening 
 

Kees en Toon heten Leon van harte welkom. Fijn dat hij weer tijd voor ons heeft 
vrijgemaakt. Door Corona is het alweer een jaar geleden dat wij elkaar fysiek hebben 
kunnen spreken. Ook een welkom aan Jan Boonen van de groenvoorziening gemeente 
Venlo. Fijn dat hij er ook is om vragen te beantwoorden. 
Er is geen agenda gemaakt. 

2. Snoeiwerk hagen en 
bomen 

Inmiddels zijn de heggen gesnoeid. De gemeente Venlo maakt hiervoor een 
jaarplanning. Voor Venlo-Zuid was het snoeiwerk gepland van week 23 tot en met week 
29. Afhankelijk waar begonnen wordt, komt in deze periode alles aan de beurt. 
 
De bomen aan de voorzijde van toren MI en FA zijn in het voorjaar gesnoeid. Dit wordt 
uitgevoerd aan de hand van het normenboek Normeringstaat bomen. Hierin staat onder 
andere dat dood hout moet worden verwijderd en er geen belemmering voor het 
verkeer mag zijn. Deze normering geldt ook voor de bomen van WoonWenz. 
Jan geeft aan dat de bomen zoveel mogelijk worden gespaard.  

3. Beplanting in 
boomspiegels 

Kees en Toon vragen of er beplanting in de boomspiegels kan komen. Door de droogte 
van de afgelopen jaren was de incidentele beplanting geen lang leven beschoren, 
omdat er geen water werd gegeven. In de huidige begroting van de gemeente Venlo is 
er iets meer ruimte om eventueel beplanting aan te brengen. In dat kader bekijkt Jan of 
het mogelijk is om in de boomspiegels weer beplanting aan te brengen. Hij denkt dan 
aan de sneeuwbes. Deze bodembedekker kan beter tegen droogte. Beplanting zal niet 
eerder plaats vinden dat in het najaar 2021 c.q. voorjaar 2022. 

4. Talud gedeeltelijk aan de 
Professor Gelissensingel 

Toon geeft aan dat een gedeelte van het talud nooit gelijktijdig met andere delen van 
het talud aan de zijde van Crescendo en Nedinsco wordt gemaaid. Volgens Jan heeft te 
maken met het sinusmaaien. Om meer bio-diversiteit te krijgen wordt niet zomaar 
gemaaid maar wordt ook rekening gehouden met het bloeien van de bloemen. Als deze 
uitgebloeid zijn, valt het zaad van de bloemen tijdens het maaien automatisch in de 
berm om hat jaar daarop weer te groeien. 

5. Onderhoud Jeu de 
Boullebaan 

Kees brengt nogmaals de Jeu de Boules baan onder de aandacht. Evenals in het vorig 
overleg wordt gevraagd of de gemeente de baan regelmatig kan opschudden en van 
nieuw split te voorzien. Dit is lastig om bij de bewoners neer te leggen omdat er geen 
vaste groep is die gebruik maakt van de baan. 
Leon gaat dit na. Hij wijst erop dat ook een item is om als gebruiker van de Jeu de 
Boules baan te melden bij de gemeente Venlo. Dit kan het makkelijkste per mail naar: 
info@venlo.nl .Dan krijgt de verzoeker in ieder geval altijd een bericht terug. 

6. Rondgang buitenterrein Na het overleg binnen lopen wij nog even naar buiten. Gesproken was over de 
plantvakken die voor de nieuwbouw zijn aangelegd. Daar tiert het onkruid welig. 
Volgens Jan zullen deze vakken nog niet overgedragen zijn aan de afdeling onderhoud. 
Dan zweven ze in een soort niemandsland en gebeurt er dus niets. Hij gaat dit nader 
onderzoeken binnen de gemeente.  
Gevraagd wordt of de auto’s die in de Hamelstraat geparkeerd staan, op officiële 
parkeervakken staan. Soms is het lastig om uit de parkeergarage te komen. Leon 
vraagt dit na. 
Buiten blijkt dat achter de hagen het een behoorlijk rommeltje is. Veel onkruid maar ook 
resten van snoeiafval. Jan neemt dit mee. Zijn voorstel is om hier ook sneeuwbes te 
planten. 

 


